Manadens regelfraga oktober 2023

Det dyker I6pande upp fragor kring golfreglerna utifran olika situationer som intraffar pa banan
under spel. Denna gang tdnkte jag berdtta om en hdndelse som nyligen intraffade pa hal 18 da en
fagel flyttade bollen.

Om en fagel flyttar pa bollen sa ar ju fragan om man maste spela bollen fran dess nya lage eller om
du far lagga tillbaka bollen pa dess ursprungliga plats dar den lag innan fageln flyttade pa bollen?

For att soka svaret i regelboken sa far vi titta under regel 9.2b och sedan under regel 9.6. Till att borja
med maste vi avgora vad som fick bollen att rubbas och det finns fyra tankbara orsaker:

- Naturkrafterna tex vatten eller vind

- Spelarens handlingar inkl spelarens caddie

- Motspelarens handlingar inkl motspelarens caddies handlingar
- Nagot utomstaende, inkl varje annan spelare i slagspel

| detta fall sa kan vi val vara 6verens om att det ar den sista orsaken dvs “nagot utomstaende” som
har orsakat att bollen har rubbats.

Vi far da lasa vidare under regel 9.6 och dar star foljande:

Om det ar kant eller sa gott som sdkert att ndgot utomstaende (inkl en annan spelare i slagspel eller
annan boll) har lyft eller rubbat en spelares boll i vila:

- Utgaringen plikt och
- Bollen maste aterplaceras pa sin ursprungliga punkt (som, om den inte ar kand, maste
uppskattas, se regel 14.2)

Detta galler om spelarens boll hittas eller inte.

Sa i det fallet jag beskrev ovan da en fagel flyttade bollen vid 18 green sa far spelaren alltsa
aterplacera bollen och ingen plikt utgar.

Hoppas att du tidigare sett att vi from i ar delvis nya regler och du kan ldsa mer om de huvudsakliga
forandringarna pa hemsidan pa denna lank.

Ar det ndgot annat du undrar dver kring golfreglerna s& ar du forstas valkommen att héra av dig till
mig pa e-post lars.waerland@gmail.com eller telefon 070-5708158.

Lars Waerland, ordf Regel- och hcp sektionen
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